
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 21. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1037

Ministeren bedes redegøre for:

– antallet af gange, der er fundet pesticidrester i danske drikkevandsborin-

ger i 2018, og om er der tale om en stigning eller et fald,

– hvor stor en andel af de pesticidrester, som kan findes i det danske drikke-

vand, stammer fra pesticider, som er forbudt i Danmark,

– hvor meget mikroplast der er fundet i det danske drikkevand i 2018, og om

der er tale om en stigning eller et fald og

– antallet af kommuner der igen har taget pesticider i brug til bekæmpelse af

ukrudt på offentlige arealer efter at have benyttet sig af andre metoder.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Mad-

sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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